
Аналіз

запитів на інформацію, що надійшли до обласної ради

за перше півріччя 2013 року

За 6 місяців 2013 року до обласної ради надійшло 30 запитів на інформацію, зокрема за 2-й квартал отримано 15 запитів.

Із них:

21 - запит від громадян;

9- від юридичних осіб.

Здебільшого запити надсилаються до обласної ради електронною поштою.

Тематика запитів, що надійшли до обласної ради досить різноманітна.

Серед загальної кількості запитів окремі з них стосувалися забезпечення роботи офіційного веб-сайту обласної ради, в одному із запитів було порушено питання підключення до мережі ІНТЕРНЕТ органів місцевого самоврядування. Цікавилися запитувачі окремими
місцевими програмами та кількістю коштів, виділених на ці програми, зокрема, привернула увагу респондентів обласна програма охорони довкілля, раціонального використання природних ресурсів та забезпечення екологічної безпеки на 2009 – 2012 роки.

Декілька разів порушувалося питання про кількість запитів, поданих депутатами обласної ради як з початку скликання так і у поточному році.

Розглянуто запит щодо результатів місцевих виборів 2010 року.

Надавалася інформація про заклади, які знаходяться у комунальній власності громад області.

Викликала цікавість громадськості інформація щодо надання відомостей про майно, доходи, витрати і зобов’язання фінансового характеру за 2011 та 2012 роки голови обласної ради, заступників голови обласної ради та окремих депутатів обласної ради.

Запитували про правила оприлюднення проектів рішень обласної ради.

Надходили запити іншої тематики.

За звітний період 1 запит було скеровано за належністю, на решту запитів було надано відповіді.

Розгляд окремих запитів було продовжено обласною радою до 20-ти днів у зв’язку з необхідністю пошуку інформації серед значної кількості даних, відповіді на решту запитів надавалися упродовж 5-ти робочих днів.


